

SAAS SUBSCRIPTION EXHIBIT

This exhibit contains terms governing the provision of all SaaS Subscription pursuant to the Agreement and is hereby incorporated into the Agreement. The terms of this exhibit are applicable to all SaaS Subscription purchased by Customer from time to time and governs all use of all SaaS Subscription.

1. Definitions

- a. **“Customer Data”** means any data, information or material provided to Licensor or uploaded to the SaaS Subscription by or on behalf of Customer in the course of Customer using the SaaS Subscription, which may or may not include personal data, as applicable.
- b. **“Customer Equipment”** means Customer’s computer hardware, software and network infrastructure used to access the SaaS Subscription.
- c. **“Customer Error Incident”** means any SaaS Subscription unavailability related to Customer’s applications, Customer Data, Customer’s Equipment, or the acts or omissions of any User of the SaaS Subscription that cause a disruption or error in the SaaS Subscription.
- d. **“Internet Disruptions”** means an action or inactions of an internet service provider that produces situations in which Customer’s connections to the internet may be impaired or disrupted, which may affect Customer’s access to the SaaS Subscription or Software.
- e. **“Login”** means the username and password assigned by Customer for each User.
- f. **“SaaS Subscription”** means the hosted, on-demand or web-based services offered by Licensor as set forth in an Order Form.
- g. **“Subscription Term”** means the term during which Customer receives SaaS Subscription.
- h. **“User”** means any individual accessing or using the Software or SaaS Subscription.

2. SaaS Subscription

- a. Licensor will provide Customer with use of the SaaS Subscription, which may include a browser interface and encrypted Login (when required) and transmission of, access to and storage of Customer Data. Licensor may, at its sole discretion, enhance the SaaS Subscription from time to time, at no cost or expense to Customer. Licensor will configure the SaaS Subscription and any Service Deliverables used in conjunction with the SaaS Subscription, as applicable. Licensor will begin such

CONDITIONS APPLICABLES AUX SERVICES D’ABONNEMENT

SAAS

Cette annexe contient les conditions régissant la fourniture de tous les Services d’Abonnement SaaS conformément au Contrat et est par la présente intégrée au Contrat. Les conditions de cette annexe s’appliquent à tous les abonnements SaaS acquis par le Client de temps à autre, et régissent toute utilisation de tous les Services d’Abonnement SaaS.

1. Définitions

- a. **« Données du Client »** désigne toute donnée, information ou matériel fournis au Concédant ou téléchargés vers les Services d’Abonnement SaaS par ou au nom du Client au cours de l’utilisation des Services d’Abonnement SaaS par le Client, qui peut ou non inclure des données personnelles, le cas échéant.
- b. **« Équipement du Client »** désigne le matériel informatique, les logiciels et l’infrastructure réseau du Client utilisés pour accéder au Service d’Abonnement SaaS.
- c. **« Incident lié au Client »** désigne toute Indisponibilité du Service d’Abonnement SaaS liée aux applications du Client, aux Données du Client, à l’Équipement du Client, ou aux actes ou omissions de tout Utilisateur du Service d’Abonnement SaaS qui causent une perturbation ou une erreur dans le Service d’Abonnement SaaS.
- d. **« Perturbations de l’Internet »** désigne une action ou des inactions d’un fournisseur de services Internet qui produit des situations dans lesquelles les connexions du Client à l’Internet peuvent être altérées ou perturbées, ce qui peut affecter l’accès du Client au Service d’Abonnement SaaS ou au Logiciel.
- e. **« Identifiants »** signifie le nom d’utilisateur et le mot de passe attribués par le Client à chaque Utilisateur.
- f. **« Services d’Abonnement SaaS »** désigne les Services hébergés, à la demande ou basés sur le Web offerts par le Concédant, tels que définis dans un Bon de Commande.
- g. **« Durée de l’Abonnement »** désigne la durée pendant laquelle le Client reçoit les Services d’Abonnement SaaS.
- h. **« Utilisateur »** désigne tout individu accédant à ou utilisant le Logiciel ou les Services d’Abonnement SaaS.

2. Services d’Abonnement SaaS

- a. Le Concédant fournira au Client des Services d’Abonnement SaaS, qui peuvent inclure une interface de navigateur et des Identifiants chiffrés (si nécessaire) ainsi que la transmission, l’accès et le stockage des Données du Client. Le Concédant peut, à sa seule discrétion, améliorer les Services d’Abonnement SaaS de temps à autre, sans frais ou dépenses pour le Client. Le Concédant configurera les Services d’Abonnement SaaS et tous les Livrables utilisés en conjonction avec les

<p>configuration following a Statement of Work or Order Form executed by the Parties. Except as stated herein, Customer may not customize the SaaS Subscription without Licensor's prior written consent. Licensor shall provide installation of any Maintenance Releases at its sole discretion, as part of the SaaS Subscription, at no extra charge to Customer.</p> <p>b. Each User may be required to have a Login with unique user identification. Licensor reserves the right to require Customer to alter any password if Licensor believes it is no longer secure. Customer shall not permit more than one User to use each Login to access the SaaS Subscription or otherwise share Login accounts, User identifications or passwords. Customer is liable for all access to the SaaS Subscription and activities conducted by individuals accessing the SaaS Subscription using the Logins, including such individual's compliance with the terms herein.</p> <p>c. Licensor will maintain the SaaS Subscription at a reputable third party Internet service provider and hosting facility, where it is subject to commercially reasonable security precautions to prevent unauthorized access to the SaaS Subscription. Customer Data and the maintenance of Customer Data and such procedures shall comply with industry standards for the type of information maintained. However, Customer acknowledges that, notwithstanding such security precautions, use of or connection to the Internet provides the opportunity for unauthorized third parties to circumvent such precautions and illegally gain access to the SaaS Subscription, and Licensor will not be responsible for such acts.</p> <p>3. Restrictions. Customer shall use the SaaS Subscription solely for Customer's internal business purposes, in compliance with applicable law, and shall not: (i) make the SaaS Subscription or Software available to any unauthorized third party; (ii) send or store infringing, unlawful, defamatory or libelous material; (iii) send or store any Malicious Code; (iv) access the SaaS Subscription by any means other than the Login or otherwise attempt to gain unauthorized access to, or disrupt the integrity or performance of, the SaaS Subscription or the data contained therein; (v) modify, copy or create derivative works based on the SaaS Subscription; (vi) reverse engineer the SaaS Subscription or Software; (vii) access the SaaS Subscription or Software for the purpose of building, selling, marketing or otherwise, a competitive product or service or copying the Software or SaaS Subscription' features or user interface; or (viii) remove the copyright, trademark, or any other proprietary rights or notices included within the SaaS Subscription or Software and on and in any</p>	<p>Services d'Abonnement SaaS, le cas échéant. Le Concédant commencera une telle configuration à la suite d'un Cahier des Charges (SOW) ou d'un Bon de Commande signé par les Parties. Sauf indication contraire, le Client ne peut pas personnaliser les Services d'Abonnement SaaS sans le consentement écrit préalable du Concédant. Le Concédant fournira l'installation de toute Version de Maintenance à sa seule discrétion, dans le cadre des Services d'Abonnement SaaS, sans frais supplémentaires pour le Client.</p> <p>b. Chaque Utilisateur peut être tenu d'avoir des Identifiants utilisateur unique. Le Concédant se réserve le droit d'exiger du Client qu'il modifie tout mot de passe s'il estime qu'il n'est plus sécurisé. Le Client ne doit pas permettre à plus d'un Utilisateur d'utiliser chaque Identifiants pour accéder aux Services d'Abonnement SaaS ou de partager d'une autre manière des Identifiants de connexion, des identifications d'Utilisateur ou des mots de passe. Le Client est responsable de tous les accès aux Services d'Abonnement SaaS et des activités menées par les personnes qui accèdent aux Services d'Abonnement SaaS en utilisant les Identifiants, y compris le respect par ces personnes des présentes conditions.</p> <p>c. Le Concédant maintiendra les Services d'Abonnement SaaS chez un fournisseur de services Internet et un hébergeur Internet de bonne réputation, où il est soumis à des précautions de sécurité commercialement raisonnables pour empêcher tout accès non autorisé aux Services d'Abonnement SaaS. Les Données du Client et la maintenance des Données du Client et ces procédures doivent être conformes aux normes du secteur pour le type d'informations maintenues. Toutefois, le Client reconnaît que, nonobstant ces précautions de sécurité, l'utilisation ou la connexion à Internet offre la possibilité à des tiers non autorisés de contourner ces précautions et d'accéder illégalement aux Services d'Abonnement SaaS, et que Le Concédant ne sera pas responsable de ces actes.</p> <p>3. Restrictions. Le Client doit utiliser les Services d'Abonnement SaaS uniquement à des fins commerciales internes, conformément à la loi applicable, et ne doit pas : (i) mettre les Services d'Abonnement SaaS ou le Logiciel à la disposition de tout tiers non autorisé ; (ii) envoyer ou stocker du matériel de contrefaçon, illégal, diffamatoire ou calomnieux ; (iii) envoyer ou stocker tout Code Malveillant ; (iv) accéder aux Services d'Abonnement SaaS par tout autre moyen que les Identifiants ou tenter d'obtenir un accès non autorisé, ou perturber l'intégrité ou la performance des Services d'Abonnement SaaS ou des données qu'ils contiennent ; (v) modifier, copier ou créer des travaux dérivés basés sur les Services d'Abonnement SaaS ; (vi) faire de rétro-ingénierie sur les Services d'Abonnement SaaS ou le Logiciel ; (vii) accéder aux Services</p>
---	--

Documentation. Customer shall not make any attempt to overwhelm the server resources of the SaaS Subscription or otherwise induce a denial-of-service attack on the SaaS Subscription through some combination of search requests. If Customer engages in activity that is not a legitimate use of the SaaS Subscription, such as security penetration tests, stress tests, spamming activity, or other activity for which the SaaS Subscription is not intended, such use will be considered a material breach of the Agreement and Licensor may shut down Customer's access to the SaaS Subscription until such activity ceases, with such interruption not being counted against the above Service Availability.

4. Customer Responsibilities.

- a. Customer agrees to abide by all applicable local, state, national and foreign laws, treaties and regulations in connection with Customer's use of the SaaS Subscription, including those related to data privacy, international communications and the transmission of technical or personal data. Customer shall: (i) notify Licensor immediately of any unauthorized use of any Login or any other known or suspected breach of security; (ii) report to Licensor immediately and use reasonable efforts to stop immediately any copying or distribution of content that is known or suspected by Customer to be infringing or unlawful; and (iii) not impersonate another Licensor customer or provide false identity information to gain access to or use the SaaS Subscription.
- b. Customer shall be responsible for any costs in connection with establishment and maintenance of Internet connectivity to the SaaS Subscription, including, without limitation, telephone communications, internet service provider costs, computer hardware, fees charged by third parties, insurance, internet access software, or any other costs incurred by Customer in accessing the SaaS Subscription.

5. Service Availability

- a. Licensor shall make reasonable efforts to provide production environment service availability of 99.9% measured on a quarterly basis ("**Service Availability**") not including (i) Customer Error Incidents, (ii) Force Majeure and (iii) Internet Disruptions. In order to troubleshoot problems as necessary, Licensor uses an administrator account on each Customer environment and may utilize manual testing to confirm such failure. An interruption in the SaaS Subscription shall not be considered a breach of Licensor's obligations hereunder

d'Abonnement SaaS ou au Logiciel y compris, dans le but de créer, vendre, commercialiser, un produit ou Service concurrentiel ou de copier les caractéristiques ou l'interface utilisateur du Logiciel ou des Services d'Abonnement SaaS; ou (viii) supprimer les droits d'auteur, les marques commerciales ou tout autre droit de propriété ou avis inclus dans les Services d'Abonnement SaaS ou le Logiciel et dans toute Documentation. Le Client ne doit pas tenter de submerger les ressources du serveur des Services d'Abonnement SaaS ou d'induire une attaque par déni de Service sur les Services d'Abonnement SaaS par le biais d'une combinaison de demandes de recherche. Si le Client s'engage dans une activité qui n'est pas une utilisation légitime des Services d'Abonnement SaaS, telle que des tests de pénétration de la sécurité, des tests de stress, des activités de spamming, ou toute autre activité à laquelle les Services d'Abonnement SaaS ne sont pas destinés, une telle utilisation sera considérée comme une violation matérielle du Contrat et le Concédant peut bloquer l'accès du Client aux Services d'Abonnement SaaS jusqu'à ce que cette activité cesse, cette interruption n'étant pas comptabilisée dans la Disponibilité du Service ci-dessus.

4. Responsabilité du Client.

- a. Le Client s'engage à respecter toutes les lois, traités et réglementations locales, nationales et étrangères applicables en rapport avec l'utilisation par le Client des Services d'Abonnement SaaS, y compris celles relatives à la confidentialité des données, aux communications internationales et à la transmission de données techniques ou personnelles. Le Client doit : (i) informer immédiatement le Concédant de toute utilisation non autorisée des Identifiants ou de toute autre violation connue ou suspectée de la sécurité ; (ii) signaler immédiatement au Concédant et faire des efforts raisonnables pour arrêter immédiatement toute copie ou distribution de contenu dont le Client sait ou suspecte qu'elle est illégale ou constitutive d'une infraction ; et (iii) ne pas usurper l'identité d'un autre client du Concédant ou fournir de fausses informations d'identité pour accéder aux Services d'Abonnement SaaS ou les utiliser.
- b. Le Client est responsable de tous les coûts liés à l'établissement et au maintien de la connectivité Internet au Les Services d'Abonnement SaaS, y compris, sans limitation, les communications téléphoniques, les coûts des fournisseurs de Services Internet, le matériel informatique, les frais facturés par des tiers, les assurances, les logiciels d'accès à Internet, ou tout autre coût engagé par le Client pour accéder aux Services d'Abonnement SaaS.

5. Disponibilité du Service

if: (i) Licensor promptly takes all reasonable steps to restore the SaaS Subscription; or (ii) the interruption in SaaS Subscription results from a Customer Error Incident, a Force Majeure, regularly scheduled or emergency maintenance, or due to an Internet Disruption.

6. Customer Data.

a. Licensor does not own any Customer Data. Customer, not Licensor, shall have sole responsibility for the accuracy, quality, integrity, legality, reliability, appropriateness, and intellectual property ownership or right to use all Customer Data, and Licensor shall not be responsible or liable for: (i) damages resulting from Licensor's reliance on such Customer Data and/or (ii) the deletion, correction, destruction, damage, or loss of any Customer Data that result from Customer's actions. Licensor is not responsible for restoring lost Customer Data or damage to Customer's data that results from Customer's actions. Customer hereby grants to Licensor a non-exclusive, fully-paid and royalty-free license to reproduce, distribute, perform, display and otherwise use the Customer Data solely to provide the SaaS Subscription to Customer. Customer represents and warrants that: (i) Customer owns or otherwise has the right to grant the license set forth in this [Section 6\(a\)](#) for the Customer Data, and (ii) the Customer Data does not violate the privacy rights, publicity rights, copyright rights, or other rights of any person or entity. Licensor has the right (but not the obligation) to review any Customer Data and delete any Customer Data that in the sole judgment of Licensor violates the Agreement, is prohibited content, is illegal, violates the rights, harms, or threatens the safety of any User or any other person, or creates liability for Licensor, its suppliers, or any user. Licensor reserves the right (but has no obligation) to investigate and take action in its sole discretion against Customer if Customer violates this provision or any other provision of the Agreement, including without limitation, removing Customer Data from the SaaS Subscription, terminating the Agreement, reporting Customer to law enforcement authorities, and taking legal action against Customer.

b. Licensor will maintain the Customer Data on server(s) at Licensor's designated site and provide backups to Customer's Data in accordance with Licensor's then-current data backup policies. Licensor will use commercially reasonable efforts to perform restorations to the SaaS Subscription in the event of a service failure. Licensor reserves the right to withhold Customer Data without notice for any breach, including, without limitation, Customer's non-payment.

Le Concédant doit faire des efforts raisonnables pour fournir une disponibilité de service de l'environnement de production de 99.9 % mesurée sur une base trimestrielle (« **Disponibilité du Service** »), à l'exclusion (i) des Incidents liés aux Clients, (ii) des cas de Force Majeure et (iii) des Perturbations de l'Internet. Afin de permettre au Concédant de résoudre les problèmes si nécessaire, le Concédant utilise un compte d'administrateur sur chaque environnement du Client et peut utiliser des tests manuels pour confirmer cette défaillance. Une interruption des Services d'Abonnement SaaS ne sera pas considérée comme une violation des obligations du Concédant en vertu des présentes si : (i) le Concédant prend rapidement toutes les mesures raisonnables pour rétablir les Services d'Abonnement SaaS ; ou (ii) l'interruption des Services d'Abonnement SaaS résulte d'un Incident lié au Client, d'un cas de Force Majeure, d'une maintenance régulière ou d'urgence, ou d'une Perturbation d'Internet.

6. Données du Client.

a. Le Concédant n'acquiert aucun droit de propriété sur les Données du Client. Le Client, et non le Concédant, est seul responsable de l'exactitude, de la qualité, de l'intégrité, de la légalité, de la fiabilité, de la pertinence et de la propriété intellectuelle ou du droit d'utiliser toutes les Données du Client, et le Concédant ne peut être tenu responsable de : (i) les dommages résultant de la confiance du Concédant dans ces Données de Clients et/ou (ii) la suppression, la correction, la destruction, l'endommagement ou la perte de toutes Données de Client résultant des actions du Client. Le Concédant n'est pas responsable de la restauration des Données du Client perdues ou des dommages aux Données du Client résultant des actions du Client. Le Client accorde par la présente au Concédant une licence non exclusive, entièrement payée et libre de redevance pour reproduire, distribuer, exécuter, afficher et utiliser de toute autre manière les Données du Client uniquement pour fournir les Services d'Abonnement au Client. Le Client déclare et garantit que : (i) le Client est propriétaire ou a le droit d'accorder la licence définie dans le présent article 6(a) pour les Données du Client, et (ii) les Données du Client ne violent pas les droits à la vie privée, les droits de publicité, les droits d'auteur ou autres droits de toute personne ou entité. Le Concédant a le droit (mais non l'obligation) d'examiner toute Donnée Client et de supprimer toute Donnée Client qui, selon le seul jugement du Concédant, enfreint le Contrat, constitue un contenu interdit, est illégale, viole les droits, nuit ou menace la sécurité de tout Utilisateur ou de toute autre personne, ou crée une responsabilité pour le Concédant, ses fournisseurs ou tout utilisateur. Le Concédant se réserve le droit (mais n'a aucune obligation) d'enquêter et de prendre des mesures à sa seule discrétion contre le Client si celui-ci viole cette stipulation ou toute autre stipulation du Contrat, y compris, la suppression des Données du Client des

<p>7. Payment.</p> <p>a. In addition to any other rights granted to Licensor herein, Licensor reserves the right to suspend Customer’s access to the SaaS Subscription, without prior notice, if Customer’s account becomes more than thirty (30) days past due. Customer agrees to pay a finance charge equal to the lesser of one and a half percent (1.5%) per month or the maximum rate permitted by law on all past due amounts. Customer shall reimburse Licensor for any of Licensor’s reasonable costs of collecting past due amounts. Customer will continue to be charged for committed Users during any period of suspension. If Customer or Licensor initiates termination of the Agreement, Customer will be obligated to pay the balance due on Customer’s account computed in accordance with the terms set forth herein.</p> <p>b. Upon execution of this Agreement, Licensor shall invoice Customer, for the first twelve (12) month period of the term set forth in the Order Form, and then yearly, in advance, for each subsequent twelve (12) month period, unless a different billing frequency is explicitly stated in the applicable Order Form. Customer is responsible for paying all license types that give access to Users, which are ordered for the entire Subscription Term, whether or not such User access is actively used. Customer shall pay for all amounts due and owing for the SaaS Subscription, including committed fees for SaaS Subscription for the Subscription Term or any other fee or charge associated with Customer’s use of the SaaS Subscription. Customer may only reduce the number of Users or other license types set forth in the Order Form at the end of the Subscription Term set out in the Order Form.</p> <p>c. Licensor reserves the right to impose a service reinstatement fee in the event Customer is suspended and thereafter request access to the SaaS Subscription.</p> <p>d. Licensor shall have the right, but not the obligation, to verify the number of Users under the Agreement at the end of each month.</p> <p>8. Termination</p> <p>a. Upon termination or expiration of the Subscription Term, Customer may request Customer Data within thirty (30) days of termination and Licensor will make available to Customer an electronic copy of the Customer Data for an additional fee. Subject to applicable law, Licensor will not provide Customer Data unless all amounts due and owing for the SaaS Subscription, including committed SaaS Subscription Fee for each Subscription Term, fees for the Professional Services or any other fee or charge associated with Customer’s use of the SaaS Subscription have been paid by Customer. After such 30-day period, Licensor shall have no obligation to maintain or provide</p>	<p>Services d’Abonnement, la Résiliation du Contrat, le signalement du Client aux autorités chargées de l’application de la loi et la prise de mesures légales contre le Client.</p> <p>b. Le Concédant conservera les Données du Client sur le(s) serveur(s) du site désigné du Concédant et fournira des sauvegardes des Données du Client conformément aux politiques de sauvegarde des données du Concédant alors en vigueur. Le Concédant fera des efforts commercialement raisonnables pour effectuer des restaurations des Services d’Abonnement SaaS en cas de défaillance du Service. Le Concédant se réserve le droit de retenir les Données du Client sans préavis pour toute violation, y compris, sans limitation, le non-paiement du Client.</p> <p>7. Paiement.</p> <p>a. En plus de tous les autres droits accordés au Concédant par les présentes, le Concédant se réserve le droit de suspendre l’accès du Client aux Services d’Abonnement SaaS, sans aucun préavis écrit, si le compte du Client est en retard de paiement de plus de trente (30) jours. Le Client s’engage à payer des intérêts de retard équivalents au moins élevé d’un et demi pour cent (1,5 %) par mois ou le taux d’intérêt légal maximal applicable sur tous les montants échus. Le Client remboursera au Concédant tous les frais raisonnables de recouvrement des montants échus. Le Client continuera à être facturé pour les Utilisateurs engagés pendant toute période de suspension. Si le Client ou le Concédant prend l’initiative de résilier le Contrat, le Client sera tenu de payer le solde dû sur le compte du Client, calculé conformément aux conditions énoncées dans le présent document.</p> <p>b. Lors de la signature du présent Contrat, le Concédant facturera au Client, pour la première période de douze (12) mois de la durée indiquée dans le Bon de Commande, puis annuellement, à l’avance, pour chaque période de douze (12) mois suivants, à moins qu’une fréquence de facturation différente ne soit explicitement indiquée dans le Bon de Commande applicable. Le Client est responsable du paiement de tous les types de licence donnant accès aux Utilisateurs, qui sont commandés pour toute la Durée de l’Abonnement, que cet accès soit ou non activement utilisé. Le Client doit payer tous les montants dus et exigibles pour les Services d’Abonnement SaaS, y compris les frais engagés pour les Services d’Abonnement SaaS pour la Durée de l’Abonnement ou tout autre frais ou charge associés à l'utilisation des Services d’Abonnement SaaS par le Client. Le Client ne peut que réduire le nombre d’Utilisateurs ou d’autres types de licence indiqués dans le Bon de Commande à la fin de chaque période d’abonnement aux Services d’Abonnement.</p> <p>c. Le Concédant se réserve le droit d'imposer des frais de rétablissement du Service dans le cas où le Client est</p>
---	---

<p>any Customer Data and may thereafter, unless legally prohibited, delete all Customer Data in its systems or otherwise in its possession or under its control.</p>	<p>suspendu et demande ensuite l'accès aux Services d'Abonnement SaaS.</p> <p>d. Le Concédant a le droit, mais non l'obligation, de vérifier le nombre d'Utilisateurs dans le cadre du Contrat à la fin de chaque mois.</p> <p>8. Résiliation</p> <p>a. À la résiliation ou à l'expiration de la Durée de l'Abonnement, le Client peut demander les Données du Client dans les trente (30) jours suivant la résiliation et le Concédant mettra à la disposition du Client une copie électronique des Données du Client moyennant des frais supplémentaires. Sous réserve de la loi applicable, le Concédant ne fournira pas de Données du Client à moins que tous les montants dus et exigibles pour les Services d'Abonnement SaaS, y compris les Frais du Service d'Abonnement SaaS engagés pour chaque Durée d'Abonnement, les frais pour les Services Professionnels ou tout autre frais ou charges associées à l'utilisation des Services d'Abonnement SaaS par le Client L'abonnement a été payé par ce dernier. Après cette période de 30 jours, le Concédant n'aura aucune obligation de conserver ou de fournir des Données du Client et pourra ensuite, sauf interdiction légale, supprimer toutes les Données du Client demeurant dans ses systèmes ou étant autrement en sa possession ou sous son contrôle.</p>
--	---